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Included in the price：
ˇAdmission tickets as shown in the 
    itinerary
ˇ4 nights' accommodation
ˇProfessional tour vehicle
ˇProfessional driver-guide service
ˇ5 breakfasts (simple breakfast on 
     the bus +4 hotel breakfasts)

Included in the price：
ˇAdmission tickets as shown in the 
    itinerary
ˇ4 nights' accommodation
ˇProfessional tour vehicle
ˇProfessional driver-guide service
ˇ5 breakfasts (simple breakfast on 
     the bus +4 hotel breakfasts)
Not included in the price：
X  Transportation costs to and from the 
     departure location
X  Lunch and dinner
X  Driver + guide service fee of $10 per 
    person per day(calculated based on 
    the number of days in the itinerary, 
    same price for adults and children)
X  Indian jeep tour into the valley, 
     requires an additional fee of $85, and 
     includes a complimentary dinner
X  Personal expenses

Not included in the price：
X  Transportation costs to and from the 
     departure location
X  Lunch and dinner
X  Driver + guide service fee of $10 per 
    person per day(calculated based on 
    the number of days in the itinerary, 
    same price for adults and children)
X  Indian jeep tour into the valley, 
     requires an additional fee of $85, and 
     includes a complimentary dinner
X  Personal expenses

Day 01-Los Angeles-OUTLETS AT BARSTOW-OATMAN-
             HOTEL (LAUGHLIN, NV)
Day 02-KINGMAN-ROUTE 66 POWERHOUSE-ROUTE 
             66 SELIGMAN-ROUTE 66 WILLIAMS-SUNSET 
             CRATER VOLCANO NATIONAL MONUMENT-
             WUPATKI NATIONAL MONUMENT-CAMERON-
             HOTEL (KAYENTA, AZ)
Day 03-MONUMENT VALLEY TRIBAL PARK-FORREST 
             GUMP POINT- MOAB-ARCHES NATIONAL 
             PARK-HOTEL (MOAB, UT)
Day 04-BRYCE CANYON NATIONAL PARK-ZION 
             NATIONAL PARK-HOTEL (ST. GEORGE, UT)
Day 05-VALLEY OF FIRE STATE PARK-LAS VEGAS 
             CHINATOWN-LAS VEGAS HISTORIC SIGN-
             Los Angeles

Day 01-Los Angeles-OUTLETS AT BARSTOW-OATMAN-
             HOTEL (LAUGHLIN, NV)
Day 02-KINGMAN-ROUTE 66 POWERHOUSE-ROUTE 
             66 SELIGMAN-ROUTE 66 WILLIAMS-SUNSET 
             CRATER VOLCANO NATIONAL MONUMENT-
             WUPATKI NATIONAL MONUMENT-CAMERON-
             HOTEL (KAYENTA, AZ)
Day 03-MONUMENT VALLEY TRIBAL PARK-FORREST 
             GUMP POINT- MOAB-ARCHES NATIONAL 
             PARK-HOTEL (MOAB, UT)
Day 04-BRYCE CANYON NATIONAL PARK-ZION 
             NATIONAL PARK-HOTEL (ST. GEORGE, UT)
Day 05-VALLEY OF FIRE STATE PARK-LAS VEGAS 
             CHINATOWN-LAS VEGAS HISTORIC SIGN-
             Los Angeles

CONTACT  NUMBER -323-266-8988
website -www.sonictour.com

西南大圓環國家公園精選
66號公路+紀念碑谷5天

No extra beds available in any room type; 
each room  is equipped with 2 beds

Departure Dates
2025/11/27-12/01

$1009
per person

$659
per person

$699
per person

$799
per person

Single RoomTriple Room Quad RoomDouble Room

SOUTHWESTERN GRAND CIRCLE 
NATIONAL PARK SELECTION + 
NOSTALGIA ROUTE 66 + 

MONUMENT VALLEY 5 DAYS

SOUTHWESTERN GRAND CIRCLE 
NATIONAL PARK SELECTION + 
NOSTALGIA ROUTE 66 + 

MONUMENT VALLEY 5 DAYS



Daily Itinerary

Day 01-Los Angeles-OUTLETS AT BARSTOW-OATMAN-HOTEL (LAUGHLIN, NV)Day 01-Los Angeles-OUTLETS AT BARSTOW-OATMAN-HOTEL (LAUGHLIN, NV)

§Accommodation-HAMPTON INN BY HILTON KAYENTA MONUMENT VALLEY OR SAME LEVEL
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast | Lunch/ Self-catering | Dinner/Self-catering
§Accommodation-HAMPTON INN BY HILTON KAYENTA MONUMENT VALLEY OR SAME LEVEL
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast | Lunch/ Self-catering | Dinner/Self-catering

§Accommodation-THE EDGEWATER HOTEL AND CASINO OR SAME LEVEL
§Meals-Breakfast/Simple breakfast on the bus | Lunch/ Self-catering | Dinner/Self-catering
§Accommodation-THE EDGEWATER HOTEL AND CASINO OR SAME LEVEL
§Meals-Breakfast/Simple breakfast on the bus | Lunch/ Self-catering | Dinner/Self-catering

Day 02-KINGMAN-ROUTE 66 POWERHOUSE-ROUTE 66 SELIGMAN-
          ROUTE 66 WILLIAMS-SUNSET CRATER VOLCANO NATIONAL 
          MONUMENT-WUPATKI NATIONAL MONUMENT-CAMERON-
          HOTEL (KAYENTA, AZ)

Day 02-KINGMAN-ROUTE 66 POWERHOUSE-ROUTE 66 SELIGMAN-
          ROUTE 66 WILLIAMS-SUNSET CRATER VOLCANO NATIONAL 
          MONUMENT-WUPATKI NATIONAL MONUMENT-CAMERON-
          HOTEL (KAYENTA, AZ)

§Accommodation-SLEEP INN & SUITES MOAB OR SAME LEVEL
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast | Lunch/ Self-catering | Dinner/Self-catering(dinner is 
       included only if you participate in the Jeep tour at your own expense)

§Accommodation-SLEEP INN & SUITES MOAB OR SAME LEVEL
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast | Lunch/ Self-catering | Dinner/Self-catering(dinner is 
       included only if you participate in the Jeep tour at your own expense)

Day 03-MONUMENT VALLEY TRIBAL PARK-FORREST GUMP POINT- MOAB-
               ARCHES NATIONAL PARK-HOTEL (MOAB, UT)
Day 03-MONUMENT VALLEY TRIBAL PARK-FORREST GUMP POINT- MOAB-
               ARCHES NATIONAL PARK-HOTEL (MOAB, UT)
*Indian Jeep tours into the canyon cost $85, and dinner is included.

Pickup time and location：
※8:00 AM Rowland Heights 99 Ranch parking lot
  1015 S Nogales St. Rowland Heights, CA 91748
※8:30 AM GW Supermarket parking lot
  5655 Rosemead Blvd, Temple City, CA 91780

Pickup time and location：
※8:00 AM Rowland Heights 99 Ranch parking lot
  1015 S Nogales St. Rowland Heights, CA 91748
※8:30 AM GW Supermarket parking lot
  5655 Rosemead Blvd, Temple City, CA 91780



§Accommodation-HAMPTON INN BY HILTON ST. GEORGE OR SAME LEVEL
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast | Lunch/ Self-catering | Dinner/Self-catering
§Accommodation-HAMPTON INN BY HILTON ST. GEORGE OR SAME LEVEL
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast | Lunch/ Self-catering | Dinner/Self-catering

Day 04-BRYCE CANYON NATIONAL PARK-ZION NATIONAL PARK-HOTEL 
               (ST. GEORGE, UT)
Day 04-BRYCE CANYON NATIONAL PARK-ZION NATIONAL PARK-HOTEL 
               (ST. GEORGE, UT)

Day 05-VALLEY OF FIRE STATE PARK-LAS VEGAS CHINATOWN-LAS VEGAS 
             HISTORIC SIGN-Los Angeles
Day 05-VALLEY OF FIRE STATE PARK-LAS VEGAS CHINATOWN-LAS VEGAS 
             HISTORIC SIGN-Los Angeles

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast | Lunch/ Self-catering | Dinner/Self-catering§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast | Lunch/ Self-catering | Dinner/Self-catering



Cancellation PolicyCancellation Policy

Air Fare:Air Fare:
Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise Fare:Cruise Fare:
Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
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Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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Tour Fares:Tour Fares:
The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
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Cancellation ScheduleCancellation Schedule

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
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Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 (每人限購 1 人)
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
(每人限購 1 人)
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 (每人限購 1 人)
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
(每人限購 1 人)
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Credit.Credit.

In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Cancellation PolicyCancellation Policy

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

Group Policies:Group Policies:

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Deposit Requirements:Deposit Requirements:

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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